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Skolebestyrelsesmøde mandag d. 9. september kl. 16.30-18.30 

Skolen sørger for en sandwich 

Referat: 

 

1) Orientering: 

a) Formanden 

b) Elevrådet 

Elevrådet har afholdt årets første møde. Inge Strandgaard er valgt som formand, 

Magne som næstformand og Valdemar er arbejdsmiljørepræsentant for eleverne.  

c) Personalet 

Vi er kommet godt i gang, der kommet en enkelt ny medarbejder ved skoleårets start. 

På trods af omstruktureringer er der ro og overskud hos personalet.  

d) Skoleledelsen 

Vi skal bruge nogle repræsentanter til forældremøderne. Lene tager 0.-6.kl. d. 2. 

oktober. Hannah, Henrik og Philip tager 7.-10.kl d. 18. september. 

Der har været en god stemning i huset siden skoleårets start. Vi var ude og spise med 

hele personalegruppen forrige onsdag, det var en rigtig hyggelig aften. Vi havde valgt 

at invitere alle ud pga. de omstruktureringer, som personalet endnu engang har været 

igennem. 

 

Møde med politisk udvalg: Vi mødes på Firkløverskolen kl. 19.00 d. 25.september 

SB ønsker at tale med udvalget om, hvordan en ny skolevision hænger sammen med de 

store besparelser, som skal gennemføres i 2020 og 2021 

Der stilles spørgsmål til de mange visioner og strategier, som Lejre har gennemgået. 

SB ønsker at tale om, hvordan vi kan håndtere de kommende besparelser, således at 

kvaliteten ikke daler. Der er bekymring for hvilke opgaver, som ikke skal/kan løses 

fremadrettet.  

Det, som er væsentligt for SB: At visionen kan stå mål med økonomien – at 

kerneopgaven kan løses.  
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SB oplever i høj grad at råderummet er stort på Firkløverskolen lokalt. Alle emner 

kan tages op og drøftes. 

Uden for Firkløverskolen kan det være mere udfordrende at blive hørt. Den ny stiftede 

forening for de fælles skolebestyrelser har vist at være et behov i kommunen for at 

blive hørt.  

Hvilke tanker gør udvalget sig om den kommende strategi? Er der en skitse på den? 

Hvordan sikrer vi den rette ekspertise i arbejdet med børn med særlige behov? 

Rundvisning? 

Vi aftaler, at der serveres kaffe og kage eller chokolade 

 

2) Økonomi- og budgetopfølgning - bilag kommer ved mødet. 

Ved mødet d. 1. oktober skal bestyrelsen afgive høringssvar til budget 2020 og 

overslagsårene.. 

Vi forventer budgetoverholdelse. 

 

3) Personalets dag d. 4.10. v. Lene Jørgensen 

Der indkøbes lidt pynt, LE og TS sørger for kage, Lene pynter op kl. 7.00, LE og TS aftaler 

med JW, at der er åbent kl. 7.00. TS sørger for en personaleliste til Lene, Lene skriver en 

lille hilsen til personalet 

 

4) Revision af årshjul – bilag kommer ved mødet. 

Budgethøring er rykket til oktober. 

Forberedelse af årsberetning og forældrearrangement flyttes til november/december, så vi 

får mulighed for at arbejde med dette.   

Planlægning af personalets dag i september 

 

Skolebestyrelsen har et ønske om, at personalet fremadrettet deltager i 

forældrearrangementet og årsberetning. 

 

5) Besøg af udvalget for Børn og Ungdom onsdag d. 25.9.2019 kl. 19.50 til 21.00 

Hvem deltager? 

Alle minus Lene kommer 

 

6) Forslag til møderække i dette skoleår - 1. oktober, 4. november, 3. december, 6. januar 

2020, 4. februar, 2. marts, 31. marts, 4. maj, 9. juni. Husk at finde dato for årsberetning 

mm.  

Vi foreslår, at skolen sørger for en sandwich og lidt frugt til møderne.  

Der planlægges et ekstraordinært møde d. 22. oktober kl. 16.30 pga. høringssvar til budget  

Mødet d. 1. oktober aflyses. 

 

 

7) Evt. 

Ved mødet omkring december evalueres klubtilbuddet for vores elever. KW evaluerer 

tilbuddet med elevrådet og giver en tilbagemelding til SB-mødet. Vi inviterer HB med til 

mødet. 

 

8) Godkendelse af referat  

Godkendt 


